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Interpellation till kommunstyrelsens ordfiirande Erik Andersson - Varftir fungerar inte

ventilationssystemet i kommunhuset

För alla som vistas i kommunhusets mötesrum och då i synnerhet de som är belägna på

entreplanet är det uppenbart att ventilationssystemet inte fungerar på ett tillfredställande sä11.

Koldioxidhalten har vid mätningar. som vi utfört, visat sig uppgå till 1800 ppm vilket är långI

över godtagbar nivå. Luften i rummet byts således inte ut vilket innebär mycket hög

koldioxidhalt och än allvarligare att virus lättare fär möjlighet sprida sig till mötesdeltagare.

Risken för att bli smittat av det dagsaktuella coronaviruset är med andra ord extra hög vid

vistelse i en oventilerad möteslokal.

Ventilationssystemet i kommunhuset verkar antingen vara felkonstruerat eller så drivs

anläggningen inte på ett korrekt sätt.

Med stöd av ovanstående blir min fråga:

o Varför fungerar inte ventilationen i kommunhusets mötesrum på ett tillfredställande

sätt?

o Vad avser kommunen att vida ft)r åtgärder for att förhindra att mötesrummen fungerar

som effektiva smittspridare av virussjukdomar och då speciellt det dagsaktuella

coronaviruset?

För Sverigedemokraterna i Täby
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